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簡介  Introduction

香港職安健產品及服務供應商指南2

為提升工作間之職安健水平，香港各企業對職業安全健康越來越重視，對職
安健產品及服務的需求亦日益增加。為了方便企業、管理人員及安全從業
員查找並採購合適的職安健產品及服務，職業安全健康局特別編製這本指
南，詳列本港職安健產品及服務供應商的資料。本指南備有印刷版、網頁版
www.safetydirectory.hk及手機下載版。

簡介

本指南由職業安全健康局（“本局”）刊印、不作銷售用途。當中刊載的資料僅供作一般資料及
參考用途，並不構成本局的任何意見、建議或支持。本指南中刊載的所有資料均由個別商號向本
局提供，本局對所提供的資料或商號的準確性、可靠性、無侵權行為、商業經營或其他方面均不
作任何保證。任何查詢均須向個別商號直接提出。職業安全健康局在任何情況下均不會就因依賴
所刊載的資料或材料及 ／或與之有關而直接、間接或相應的造成的任何申索、損失或損毀而負責。

本指南中有效的所有版權屬職業安全健康局所有。嚴禁以任何方式對本指南或其他任何部份進行
未獲授權的複印或複製。

版權 © 2014 職業安全健康局

出版聲明

內容

除上述之分類外，本指南詳細列出每間公司的資料，當中包括：

•	 公司名稱（中文及英文）  

•	 地址

•	 電話號碼

•	 傳真號碼

•	 電郵地址

•	 網址

•	 聯絡人 

•	 業務類別

•	 銷售產品及提供服務

供應商名錄按業務性質分類，類別如下：

A. 產品 個人防護設備及
安全設備

物料處理、上落及
儲藏設備

環保及廢物減少產品

B. 服務 教育及訓練 顧問及認證 醫療及治療

工業機械 醫療、保健及
人體工效設備

A1 A2 A3

A4

B1 B2 B3

A5

手機下載版



簡介  Introduction

Hong Kong Occupational Safety & Health Products & Services Suppliers Directory 3

To enhance Occupational safety & health (OSH) workplace, products and services on OSH 
are becoming increasingly popular and frequently sought for. The Council complys this 
Directory with printed version, website www.safetydirectory.hk, and mobile apps version 
to provide a comprehensive list of suppliers for OSH products and services available in 
Hong Kong which serves serving as a valuable guide for enterprises, management, safety 
practitioners and personnel charged with safety & health responsibilites.

Introduction

This Directory is published by the Occupational Safety and Health Council ("Council") and is not for sale. The 
information contained herein is provided solely for general information and reference purpose and does not 
constitute any advice, recommendation or endorsement by the Council. All information herein is provided to 
the Council by individual traders and the Council makes no warranty with respect to the accuracy, reliability, 
non-infringement, commercial stranding or otherwise of the informatiom provided or the traders. Any enquiry 
should be made directly with the individual traders. Under no circumstances would the Council be liable for 
any claim, loss or damage whatsoever, whether direct, indirect or consequential, which may arise from reliance 
on and / or related to the information or materials contained herein.

The Council is the owner of all copyright subsisting in this Directory. All unauthorised copying or reproduction 
of this Directory or any part thereof in any means is strictly prohibited.

Copyright © 2014 Occupational Safety & Health Council

Disclaimer

Companies are also listed with detailed company information, including :

•	 Full name of company 
in English and Chinese

•	 Business address

•	 Telephone number

•	 Fax number

•	 Email address

•	 Website

•	 Contact person

•	 Service type

•	 Products & service 
provided

Content

A1 A2 A3

A4

B1 B2 B3

A5

Suppliers are categorized by their services & product nature:

A. Products Environment engineering 
and waste reduction 
products

PPE & safety 
equipment

Material handling, 
access and storage 
equipment

Industrial 
machinery

Medical, health care and  
ergonomics equipment

Education and 
training

Consultancy 
and certification

Medical & therapeutic  
services

B. Services

Mobile apps  
version



公司名錄資料  Company Listing

4 香港職安健產品及服務供應商指南

A1 3M Hong Kong Limited 3M香港有限公司

Address 地址：	5/F., Victoria Centre,  
	 15 Watson Road, Hong Kong

	 香港屈臣道15號維多利中心5字樓
Tel 電話：	 (852) 2806 6310 

Fax 傳真：	 (852) 2969 5950

Email 電郵：	 akwong@mmm.com

Website 網址：	www.3m.com.hk/ppe

Contact Person 聯絡人： Mr Andy Wong	

		  黃家輝先生

Service Type 業務類別： 
Personal Safety Product

個人安全產品

Products & Services Provided 銷售產品及提供服務：
N95 Disposable Respirator; Reasable Respirator;  
Ear plugs & Ear Muff; Coveralls; Eye protection; Hard Hat;  
Fall Protection 

N95口罩；防護面具；耳塞，耳罩；保護衣；防護眼鏡； 
安全帽；防墮裝置

A1
	

Apex Products Limited 華峯泰科技有限公司

Address 地址：	Flat H, 8/F., Golden Bear Industrial Centre,  
	 66-82 Chai Wan Kok Street, 
	 Tsuen Wan, New Territories, Hong Kong

	 香港新界荃灣柴灣⻆街66-82號 
	 金熊工業中心8樓H座
Tel 電話：	 (852) 5802 2388

Fax 傳真：	 (852) 3586 9287 / 5802 2399

Email 電郵：	 jcho@apexppe.com /  
	 billychan@apexppe.com

Website 網址：	www.apexppe.com

Contact Person 聯絡人： Mr Johnny Ho /  
Mr Billy Chan	

		  何先生 / 陳先生

Service Type 業務類別： 
Personal Protective Equipment (PPE) and Safety Equipment

個人防護設備及安全設備

Products & Services Provided 銷售產品及提供服務：
Fire Helmets / Safety Helmets; Fire Gloves / Safety Gloves;  
Fire Boots / Safety Shoes; Rescue Tools / Instruments /  
Dummy; Faceshields / Hoods / Masks; Goggles /  
Eyewears; Air Purifying Respirators; Protective Suits /  
Cool Vests

消防頭盔 / 工業安全帽；消防手套 / 工業手套；消防靴 /  
工業安全鞋；拯救工具 / 儀器 / 模特兒；頭罩 / 面罩 /  
口罩；眼罩 / 眼鏡；空氣過濾呼吸器；保護服裝 / 冷凍背心

A1
	

Asia Pacific Industrial Safety Equipment 亞太工業安全設備

Address 地址：	Flat 1 & 2, 8/F, Hewlett Centre,  
	 54 Hoi Yuen Road, Kwun Tong, 		
	 Kowloon, Hong Kong

	 香港九龍觀塘開源道54號 
	 豐利中心8樓1&2室
Tel 電話：	 (852) 2592 2100

Fax 傳真：	 (852) 3165 8960

Email 電郵：	 info@apisehk.com	

Website 網址：	www.apise.com.hk

Contact Person 聯絡人： Mr Daniel Hon

		  韓先生

Service Type 業務類別： 
Supply / Rental Service of Personal Protective Equipment and 
Safety Equipment / Instrument

個人防護設備及安全設備 / 儀器供應商及租賃

Products & Services Provided 銷售產品及提供服務：
Industrial Safety Shoes / Rainboots; Safety Helmets / Visors / 
Spectacles; Safety Ear Muffs / Plugs; Gas / Dust Masks, 
SCBA & Airline; Protective Clothing / Gloves; Fall Protective 
Equipment; Confined Space Entry Equipment; Road Safety 
Products / Safety Floorings

工業安全鞋 / 水鞋；安全帽 / 面擋 / 眼鏡；安全耳罩 / 耳塞；
防毒 / 防塵口 / 面罩、呼吸器；保護服 / 手套；高空工作防
護設備；進入密閉空間工作設備；道路安全設備 / 標誌  




